

التاريخ
Date

| | | | | | | | |
|---|---|---|---|---|---|---|---|
| D | D | M | M | Y | Y | Y | Y |
|---|---|---|---|---|---|---|---|

To: Emirates Islamic "The Bank"

السادة/الإمارات الإسلامية "المصرف"

I/We request the Bank to verify my/our signature as per the Bank's records.

أُتقدم/ نتقدم بطالبي/يطلبنا إلى المصرف للتحقق من توقيعي/توقيعنا وفقاً لسجلات المصرف.

مرفق بيانات حسابي/حساباتنا أدناه:
Below are my/our account details:

رقم الحساب
Account Number

| | | | | | | | | | | | | | | | | | | | |
|--|--|--|--|--|--|--|--|--|--|--|--|--|--|--|--|--|--|--|--|
| | | | | | | | | | | | | | | | | | | | |
|--|--|--|--|--|--|--|--|--|--|--|--|--|--|--|--|--|--|--|--|

اسم الحساب
Account Title/Name

I/We confirm that the aforementioned information belongs to me/us and are correct, I am/we are requesting for this verification in good faith.

أؤكد/نؤكد بأن المعلومات المذكورة تخصني/تخصنا وهي صحيحة وأؤكد/نؤكد بأنني/أنا أطلب/نطلب القيام بهذا التحقق بحسن نية.

The reason for this request is _____

السبب في تقديم هذا الطلب هو _____

As a consideration of the above request, I/We hereby agree to indemnify and hold harmless to the Bank and its affiliates and their directors, employees, successors, advisors, assigns, and administrators from any and all claims, demands, or indemnity of any nature or character which may be claimed now or in the future arising out of or in connection with this request.

بناءً على الطلب المذكور أعلاه، أقبل/نقبل بتعويض وإبراء المصرف وشركائه الزميلة ومدرائه وموظفيه وخلفائه ومستشاريه والمتنازل لهم وإدارييه من أي وجميع المطالبات أو الطلبات أو التعويض من أي طبيعة أو صفة قد تتم المطالبة به في الوقت الحاضر أو في المستقبل والذي قد ينشأ عن أو فيما يتعلق بهذا الطلب.

توقيع العميل/العملاء
Customer Signature(s)

For Office Use Only

This signatures(s) of _____
account number _____ verified
according to specimen held in our records.

توقيع/توقيعات _____
تم التحقق من الحساب رقم _____
وفقاً لنموذج التوقيع المحفوظ به في سجلاتنا.

Kindly note that this confirmation is issued upon the above mentioned customer's request and the Bank shall not be liable for any damages or losses under any circumstances.

يرجى العلم بأن هذا التأكيد قد صدر بناءً على طلب العميل المذكور أعلاه ولا يتحمل المصرف المسؤولية عن أي أضرار أو خسائر تحت أي ظرف مهما يكن.

المفوض بالتوقيع
Authorised Signatory

الإمارات الإسلامية
Emirates Islamic

التاريخ
Date

| | | | | | | | |
|---|---|---|---|---|---|---|---|
| D | D | M | M | Y | Y | Y | Y |
|---|---|---|---|---|---|---|---|

الفرع
Branch _____